

**PATENT ASSIGNMENT**

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
Siemens Restraint Systems GmbH	03/18/2008
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	Continental Safety Engineering International GmbH
<b>Street Address:</b>	Carl-Zeiss-Str. 9
<b>City:</b>	Alzenau
<b>State/Country:</b>	GERMANY
<b>Postal Code:</b>	D-63755
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
Patent Number:	6254126
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	(215)568-6499
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
<b>Phone:</b>	2155686400
<b>Email:</b>	sgalbraith@vklaw.com
<b>Correspondent Name:</b>	Volpe and Koenig, P.C.
<b>Address Line 1:</b>	United Plaza
<b>Address Line 2:</b>	30 South 17th Street
<b>Address Line 4:</b>	Philadelphia, PENNSYLVANIA 19103
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	IPAN-1B
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Sarah E. Galbraith
<b>Total Attachments: 2</b> source=1529152#page1.tif source=1529152#page2.tif	

**CH \$40.00 6254126**

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Siemens Restraint Systems GmbH b) Alzenau c) Forschung, Entwicklung, Engineering, Herstellung, Verbau, Vertrieb und Verkauf von Rückhaltesicherheitsystemen für Personenkraftfahrzeuge, die Applikation dieser Systeme sowie der Handel mit Komponenten für derartige Systeme.</p>	3.900.000,00 EUR	<p>a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Schürmann, Axel, Industrie-Kaufmann, Erlangen Geschäftsführer: Heitzer, Günter, Alzenau, *12.08.1953 Heitzer, Günter, Alzenau, *12.08.1953</p>	Prokura	<p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 10.01.1992 zuletzt geändert am 22.12.1999 b) Tag der ersten Eintragung: 04.02.1992. Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Satzung Bl. 98-107 So.</p>	
2			<p>b) Ausgeschieden: Geschäftsführer: Heitzer, Günter, Alzenau, *12.08.1953</p>	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Beck, Heinz, Aschaffenburg, *06.11.1961 Dr. Franz, Joachim, Waldaschaff, *15.11.1954 Schöps, Jürgen, Alzenau, *19.04.1962		<p>a) 24.03.2004 Spitzer</p>
3					<p>b) Die Gesellschaft hat am 09.06.2004 mit der Siemens Automotive Beteiligungs GmbH mit dem Sitz in Regensburg (Amtsgericht Regensburg HRB 7044) als herrschender Gesellschaft einen Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag geschlossen. Die Gesellschafterversammlungen haben mit Beschlüssen vom 14.07.2004 und vom 23.08.2004 zugestimmt.</p>	<p>a) 30.08.2004 Vogt b) Gesellschaftsvertrag: Bl. 127 SB; Beschluss Bl. 127, 130 ff SB;</p>
					<p>a) Die Gesellschafterversammlung vom 20.12.2007 hat die Änderung des § 17 Abs. 1 (Geschäftsjahr) der Satzung beschlossen.</p>	<p>a) 29.12.2007 von Oppenkowski</p>
	<p>a) Continental Safety Engineering International GmbH</p>				<p>a) Die Gesellschafterversammlung vom 07.02.2008 hat die Änderung des § 1 (Firma) des Gesellschaftsvertrages beschlossen.</p>	<p>a) 18.03.2008 von Oppenkowski</p>

PATENT

REEL: 026008 FRAME: 0548

No. of entry	Business name Registered office, branch, inland receive, branch establishments Object of the enterprise	Original or authorised capital	General representation regulation, Board of Directors, executive organs, personally liable partners, managing director(s), parties entitled to representation and special representation power	Signing powers	Legal form, commencement, articles of incorporation/partnership agreement Other legal relationships	Date of entry and confirmation Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Siemens Restraint Systems GmbH (limited liability company)</p> <p>b) Alzenau</p> <p>c) To research, develop, engineer, manufacture, install, distribute and sell restraint safety systems for passenger vehicles, to apply said systems and to trade with components for such systems.</p>	EUR 3,900,000.00	<p>a) If only one managing director has been appointed, the corporation shall be represented by him/her alone. If a plurality of managing directors have been appointed, the corporation shall be represented by either two managing directors or one managing director in community with one holder of a limited commercial power of attorney ("Prokurist").</p> <p>b) Managing Director: Schürmann, Axel, industrial buyer, Erlangen Managing Director: Heitzer, Günter, Alzenau, born on 12.08.1953.</p>		<p>a) Limited Liability Company Shareholders' Agreement of 10.01.1992, last amended on 22.12.1999</p>	<p>a) 28.06.2002 Baier</p> <p>b) Date of first entry: 04.02.1992. This sheet has been transcribed for continuation on EDP and has replaced the register folio in use up to now. Shareholders' Agreement: pp. 98-107, special volume</p>
2			<p>a) No longer Managing Director: Heitzer, Günter, Alzenau, born on 12.08.1953</p>	<p>Joint signing rights together with a managing director or another holder of a limited commercial power of attorney: Beck, Heinz, Aschaffenburg, born on 06.11.1961 Dr. Franz, Joachim, Waldaschaff, born on 15.11.1954 Schöps, Jürgen, Alzenau, born on 19.04.1962</p>		<p>a) 24.03.2004 Spitzer</p>
3					<p>b) On 09.06.2004, the company concluded a control and profit and loss transfer agreement with Siemens Automotive Beteiligungs GmbH (limited liability holding company) with its registered office in Regensburg (Regensburg County Court HRB 7044) as the controlling entity. The Shareholders' Meetings consented to it with resolutions of 14.07.2004 and 23.08.2004.</p>	<p>a) 30.08.2004 Vogt</p> <p>b) Shareholders' Agreement, p. 127, special volume: resolution, pp. 127, 130 et seq., special volume</p>
5	Continental Safety Engineering International GmbH				<p>a) The Shareholders' Meeting of 20.12.2007 resolved amendment of § 17, sub-section 1 (Fiscal year) of the Shareholders' Agreement.</p> <p>a) The Shareholders' Meeting of 07.02.2008 resolved amendment of § 1 (Corporate name) of the Shareholders' Agreement.</p>	<p>a) 29.12.2007 von Oppenkowski</p> <p>a) 18.03.2008 von Oppenkowski</p>

PATENT